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Z á p i s 

ze 16. zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná, konaného dne 17.09.2024 v zasedací místnosti OÚ 
Stříbrná od 18:00 hod. 

 

Přítomni: 7 členů zastupitelstva obce dle prezenční listiny 

Hosté: 4 

 

Program jednání:  

1. Zahájení 
2. Lyžařský areál „Lišák“ Stříbrná 

3. Rozpočtové opatření 
4. Destinační agentura Krušnohoří, z. s. 

5. Pozemky  

6. Ostatní 
7. Diskuse 

8. Závěr 

 

K hlavním bodům jednání 

 

1. Zahájení 

Zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná zahájila starostka obce paní Jana Kortusová uvítáním 
přítomných. Konstatovala, že je přítomno 7 členů zastupitelstva. Je přítomna nadpoloviční většina a 

zasedání zastupitelstva obce je dle § 92 odst. 3 zákona ČR ze dne 12. dubna 2000 č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů, schopno usnášet se ke všem projednávaným bodům programu. 
Dále upozornila, že celý průběh jednání je nahráván na záznamové zařízení a tento záznam bude 
vymazán po pořízení zápisu.   

K takto navrženému programu nebylo připomínek a všichni přítomní zastupitelé s programem 

zasedání souhlasili. 

     Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Starostka obce určila jako zapisovatele zápisu z 16. zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná paní Hanu 
Marešovou a jako ověřovatele tohoto zápisu pány Ing. Stanislava Pohanku a Jiřího Papeže. 

 

Poté paní starostka informovala zastupitelstvo o událostech v obci od minulého zastupitelstva: 
 

 Katastrální úřad v Sokolově započal s novým mapováním obce (informace již byla zveřejněna 
ve Zpravodaji obce Stříbrná), jedná se o zpřesnění hranic všech pozemků. Celé mapování bude 
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trvat tři roky. Zástupcem obce pro jednání s katastrálním úřadem je paní místostarostka Bc. 
Kateřina Secká, která přítomné seznámila s tím, že již s pracovníky katastrálního úřadu prošla 

dolní Stříbrnou, první etapu mapování. Tato etapa by měla trvat zhruba do února 2025. Jedná se 
o přesné zaměření soukromých i obecních pozemků. V některých případech obecní komunikace 

zasahují do soukromých pozemků a někdy zas pozemky soukromníků zasahují do pozemků 
obecních. Katastrální úřad se bude snažit tyto „vztahy narovnat“. Všichni občané budou postupně 
kontaktováni, dostatečně dopředu a písemně, a pak dojde k veřejnému projednání. 

 Byla dokončena oprava komunikací „Stříbrná-MK u sjezdovky, Horská cesta, U potůčku“. 

Zastupitelé obce odsouhlasili vícepráce: sjezd u restaurace Márty, prodloužení pokrývky živice 
(asfaltu) přes křižovatku v dolní Stříbrné, zatrubnění v dolní Stříbrné a oprava kamenného žlabu, 
tudíž byla částka oprav navýšena o 250 804,- Kč bez DPH. 

 Obec se zúčastnila soutěže Vesnice roku, získala ocenění za příkladnou péči o veřejné 
prostranství a dar Karlovarského kraje ve výši 25 000,- Kč.  

 V restauraci Márty proběhla beseda s občany Nová zelená úsporám. 
 Pokračuje prodloužení vodovodního a kanalizačního řadu v horní Stříbrné, brzy se bude 

pokládat asfalt. 

 V současné době zaměstnanci obce dělají větší opravy na můstcích a lávkách v celé obci. Chodí 
na to kontroly. 

 Začíná se připravovat rozpočet na rok 2025. Na začátku roku 2024 měla obec na účtu 
27 564 000,- Kč, v září 2024 má na účtu 23 243 000,- Kč. Z rozdílu se zaplatila kanalizace, 
oprava komunikací, zastávka a přístřešek na odpad. 

 Před prázdninami proběhla spolu s Dětským dnem Prázdninová párty, poslední prázdninový 
víkend se uskutečnilo Hledání pokladu. 

 Na 21.09.2024 je připraven Pohádkový les a Tříkrálová kavárnička. 
 20. a 21.09.2024 a 27. a 28.09.2024 se konají volby do krajských zastupitelstev a do Senátu. 

 

2. Lyžařský areál „Lišák“ Stříbrná 

Lesy ČR nekompromisně požadují od obce pronájem a vyjmutí pozemků z lesního fondu, na kterých 
se část vleku a sjezdovky nachází, a které jsou ve vlastnictví Lesů ČR. Částka, kterou by obec za toto 
dočasné řešení musela zaplatit, přesahuje milion korun. Poté by obec pravidelně platila za pronájem 
pozemků a po nějaké době by se opět platilo za vyjmutí. Navíc by Lesy ČR požadovaly doplacení za 

užívání pozemků za 3 roky zpětně. Trvalejší řešení, jako je SMĚNA či ODKUP zmíněných pozemků, 
nepřichází ze strany Lesů ČR v úvahu. Zastupitelstvo obce se rozhodlo oslovit po neuspokojivém 
jednání s Lesy ČR i Ministerstvo zemědělství, které se v odpovědi přiklonilo na stranu Lesů ČR.  

Tato situace komplikuje provoz a údržbu vleku, a proto se obecní zastupitelstvo rozhodlo oslovit a 
zapojit občany do rozhodování o dalším postupu. Zastupitelé obce proto vytvořili anketu, ve které se 
ptali, jaká rozhodnutí by obec měla učinit. Lidé mohli odpovídat do konce srpna, a to buď vyplněním 

on-line dotazníku nebo vyplněním dotazníků, které dostali do schránek. 
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Anketu vyplnilo a Zastupitelstvu obce Stříbrná sdělilo své názory 111 respondentů (70 on-line a 41 

písemně doručením do schránky OÚ). 

Data ze sběru odpovědí 

a) Vztah k obci: 

 69 respondentů má v obci trvalý pobyt 
 28 respondentů jsou rekreanti 
 14 respondentů žije mimo obec, ale ke sjezdovce ve Stříbrné má blízký vztah 

 

b) Názor k budoucnosti vleku (mohlo se zvolit vícero možností): 
 18 respondentů (z větší části rekreantů) je pro zachování lyžařského vleku se sjezdovkou i 

za vysokou cenu vyřešení otázek vlastnictví pozemků a následnou případnou modernizaci a 
údržbu, která by obec stála opravdu vysoké finanční prostředky. Zároveň i klimatické 
podmínky by mohly zapříčinit  několikaleté odstavení z provozu, v lepším případě sporadický 
provoz, který by pravděpodobně nepokryl náklady spojené s investicí do pozemků ani 
s provozem samotným. 

 27 respondentů (často odpovězeno společně s následující odpovědí -> zaškrtnuty obě 
možnosti) je pro nabídnutí vleku k prodeji. Budoucí vlastník si vyřeší problematiku vlastnictví 
pozemků. My, jako obec, do té doby zajistíme pronájem pozemků a vyjmutí z lesního fondu 
alespoň pod sloupy, kde stavba vleku stojí. Nicméně pokud by se žádný kupec nepřihlásil, 
obec by na to doplatila marnou investicí. Zároveň by se prodej musel uskutečnit v brzké době, 
jelikož Lesy ČR mají v plánu sjezdovku zalesnit. 

 48 respondentů je pro zachování alespoň Tatra-pomy (malý vlek vedle kotvy), která je ve 
vlastnictví TJ Horal a stojí na obecním pozemku. Tatra-pomu by nadále provozovala obec a 
zajistila by tím zimní aktivity minimálně pro děti a začátečníky. Náklady na provoz a údržbu 
by pro obec nebyly tak markantní. 

 25 respondentů je pro zrušení celého lyžařského areálu, stojí to nemalé obecní peníze a sněhu 
je rok od roku méně a měně. 

 

c) Další sdělení: 

V dalších sděleních nám respondenti sdělovali své názory. Velice často se opakoval názor na 

zvážení letního provozu – bikeparky, bobové dráhy, lanová centra a minimálně zachovat prostor 
pod technologií vleku. Nebo zda se spojovat se Ski-centrem Bublava, nebo naopak se s nimi 

vůbec nespojovat. Také byly sepsány rady, jak postupovat v jednáních s Lesy ČR, jak získat 
dotace nebo jaké projekty vymyslet. Některá sdělení se sjezdovky ani netýkala. 

     Zastupitelé obce vše řádně pročetli a za každý názor a radu srdečně děkují.  

Již několik měsíců zastupitelé a komise pro údržbu lyžařského vleku tyto navrhované, a i jiné 
možnosti posuzují, dokonce byli oslovováni potenciální zájemci, jednalo se s nimi, zvažovaly se 

náklady na modernizaci, projekty s letní tématikou atd. Vše je opravdu finančně nákladná záležitost, 
ale i pro malou obec by některá řešení byla výrazným administrativním zatížením. 
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Vzhledem k odpovědím z ankety, diskuzi a zvážení možností zastupitelstvo obce navrhuje pronájem 
a vyjmutí pozemku pod technologií lyžařského vleku z lesního pozemkového fondu. Další pozemky 
ve vlastnictví Lesů ČR jsou momentálně pro obec bezpředmětné. Přesná výměra bude známa po 
geometrickém zaměření. Tímto krokem obec získá čas na nalezení potenciálních zájemců nebo na 
zvážení a případné vypracování projektu na letní provoz. Zároveň bude možnost alespoň využívat 
část sjezdovky na pozemcích ve vlastnictví obce, přibližování k běžeckým stopám či na 
cykloturistiku.  

 

Tento návrh usnesení zohledňuje situaci s Lesy ČR, názory občanů vyjádřené v anketě a současné 
možnosti obce. 

     Usnesení č. 34/24 

                    Na základě požadavku Lesů ČR na pronájem a vyjmutí pozemků z lesního fondu, na kterých se 
nachází část lyžařského vleku a sjezdovky, a po zhodnocení výsledků ankety mezi obyvateli obce 
Stříbrná a jednání s Ministerstvem zemědělství, Zastupitelstvo obce Stříbrná schvaluje: 

1. Pronájem pozemků:  
Schvaluje pronájem části pozemku č. parc. 190/3 v katastrálním území Tisová u Kraslic, který 

je ve vlastnictví Lesů ČR, a to za účelem udržení umístění technologie lyžařského vleku. Přesná 
výměra bude určena po geometrickém zaměření. Podmínky pronájmu budou předmětem dalšího 
jednání a uzavření nájemní smlouvy. 

2. Vyjmutí z lesního fondu:  
Schvaluje vyjmutí části pozemku z lesního fondu, a to pouze v rozsahu potřebném pro umístění 
technologie lyžařského vleku. Přesná výměra bude určena po geometrickém zaměření. 

 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Pronájem části pozemku p. č. 190/3 v katastrálním území Tisová u Kraslic a vyjmutí z lesního 
fondu pro umístění technologií lyžařského vleku bylo schváleno usnesením číslo 34/24. 

 

3. Rozpočtové opatření 

Rozpočtové opatření č. 5 se týká vyúčtování dotace Volby a finančního daru Karlovarského kraje 

v rámci soutěže Vesnice roku. 

 

Usnesení č. 35/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 5. 
 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

     Rozpočtové opatření č. 5 bylo schváleno usnesením č. 35/24. 

     Příloha č. 1 
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4. Destinační agentura Krušnohoří z. s. 

Na 8. zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná dne 24.10.2023 zastupitelstvo projednávalo a neschválilo 
členství obce Stříbrná v Destinační agentuře Krušnohoří z. s. Po uplynutí několika měsíců lze 
zhodnotit fungování a práci této agentury. Zastupitelé obce měli možnost se seznámit s činností 
agentury při diskusi s jejím místopředsedou.  

Za členství se platí roční poplatek dle počtu obyvatel. V případě naší obce se jedná o částku 5.000,- 

Kč za rok. Členové získávají mnoho výhod – dostávají různé materiály, o obcích se natáčí propagační 
videa, pořádají se nejrůznější akce a podobně. Ve Stříbrné se například pořádala akce „Běžím 
Krušnohořím“. Agentura také spolupracuje se Svazkem měst a obcí Kraslicka na společném projektu 
turistické navigace. 

Z toho důvodu navrhla paní starostka schválit členství v Destinační agentuře Krušnohoří z. s. 

Usnesení č. 36/24 

Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s členstvím obce Stříbrná v Destinační agentuře Krušnohoří 
z. s., se sídlem Závodní 353/88, 360 06 Karlovy Vary, IČO 177 07 285. 

Výsledek hlasování:      Pro: 6             Proti: 0             Zdrželi se: 1 

Členství v Destinační agentuře Krušnohoří z. s. bylo schváleno usnesením č. 36/24. 

 

5. Pozemky 

Věcná břemena  

a) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a Dohoda o umístění stavby č. IV-12-

0023041 na pozemku p. č. 2336/2 v k. ú. Stříbrná 

Žádost o podepsání Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a Dohody o umístění 
stavby č. IV-12-0023041 na pozemku p. č. 2336/2 v k. ú. Stříbrná podala u obce Stříbrná 
společnost ČEZ Distribuce, a. s., kterou na základě plné moci zastupuje společnost Stav – elektro 

s.r.o., IČ 26355639, se sídlem Vintířovská 1149, 357 35 Chodov. Stavba je realizována z důvodu 
zřízení nového odběrového místa v rámci distribuční soustavy. Společnost ČEZ Distribuce, a.s., 
hradí stavbu v plné výši, včetně všech nákladů na uvedení dotčených pozemků do původního 
stavu. Návrh technického řešení vychází z místní situace a je navrhován se snahou o co nejmenší 
zatížení a dopady na nemovitosti třetích osob. Na pozemku obce je nutné umístit uvedené 
zařízení, a proto společnost ČEZ Distribuce, a. s., vyžaduje uzavření písemné smlouvy o zřízení 
věcného břemene. Paní místostarostka navrhla podepsat Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene a Dohodu o umístění stavby č. IV-12-0023041 na pozemku p. č. 2336/2 v k. 

ú. Stříbrná podepsat a podpisem smlouvy a dohody pověřit paní starostku Janu Kortusovou. 
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Usnesení č. 37/24 

Zastupitelstvo obce Stříbrná projednalo a schvaluje žádost o uzavření Smlouvy o smlouvě 
budoucí a Dohody o umístění stavby č. IV-12-0023041 na p. p. č. 2336/2 v k. ú. Stříbrná, kterou 
podala u obce Stříbrná společnost ČEZ Distribuce, a. s., kterou na základě plné moci zastupuje 

společnost Stav – elektro s.r.o., IČ 26355639, se sídlem Vintířovská 1149, 357 35 Chodov. 
Podpisem smlouvy pověřuje zastupitelstvo obce paní starostku Janu Kortusovou.  

      Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a Dohoda o umístění stavby č. IV-

12-0023041 na pozemku p. č. 2336/2 v k. ú. Stříbrná se společností ČEZ Distribuce, a. s., 
kterou na základě plné moci zastupuje společnost Stav – elektro s.r.o., IČ 26355639, se 
sídlem Vintířovská 1149, 357 35 Chodov, byly schváleny usnesením č. 37/24. 

 

b) Žádost o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-0022388 

Žádost o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-0022388, které 
předcházelo uzavření Smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene na pozemku p. č. 1/8 v k. ú. 
Nová Ves za účelem uložení kabelového vedení NN, si podala společnost Václav Vaidiš – 

Elektromontáže s.r.o., IČ 26382300, se sídlem Sedlec 199, 360 01 Karlovy Vary, která na základě 
plné moci zastupuje společnost ČEZ Distribuce, a. s. Stavba je realizována z důvodu připojení 
nového odběrového místa. Paní místostarostka navrhla uzavření smlouvy o zřízení věcného 
břemene na pozemku p. č. 1/8 v k. ú. Nová Ves, a podpisem smlouvy navrhla pověřit paní 
starostku Janu Kortusovou. 

Usnesení č. 38/24 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene – 

služebnosti č. IV-12-0022388 pro společnost ČEZ Distribuce, a.s., v zastoupení společnosti 
Václav Vaidiš – Elektromontáže s.r.o., IČ 26382300, se sídlem Sedlec 199, 360 01 Karlovy Vary 
na pozemek p. č. 1/8 v k. ú. Nová Ves za účelem uložení kabelového vedení NN. Souhlasí a 
pověřuje starostku obce k podpisu Smlouvy o zřízení věcného břemene. 

      Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Usnesením č. 38/24 bylo schváleno podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene - 

služebnosti č. IV-12-0022388 na pozemek p. č. 1/8 v k. ú. Nová Ves. 

c) Žádost o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-0022332 

Žádost o podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-0022332, které 
předcházelo uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene ze dne 25.09.2023, 

podala společnost ČEZ Distribuce, a.s., v zastoupení firmou E-PLUS spol. s.r.o., IČ 45353182, 



 7  

 

se sídlem Pila 131, 360 01 Karlovy Vary, na pozemek p. č. 2277/3. Jedná se o uložení kabelového 
vedení NN pro připojení nového odběru na parcele č. 163/81, kde bylo na sloupu č. 167 
provedeno osazení nové rozpojovací skříně SV101 a svodu 4x70AYKY (z 3x50+35 AIFe), z 

této rozpojovací skříně dále zemní kabel 3x120+70 AYKY na hranici parcely č. 163/81 (vlastníci 
a ). Na hranici parcely č. 163/81 bude zřízena nová kabelová přípojková skříň 

SS100+pilíř. Paní místostarostka navrhla podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene – 

služebnosti č. IV-12-0022332 a podpisem smlouvy navrhla pověřit paní starostku Janu 
Kortusovou. 

Usnesení č. 39/24 

Zastupitelstvo obce projednalo žádost o podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene - 

služebnosti č. IV-12-0022332 pro společnost ČEZ Distribuce, a.s., v zastoupení firmou E-PLUS 

spol. s r.o., IČ 45353182, se sídlem Pila 131, 360 01 Karlovy Vary, na pozemek p. č. 2277/3. 
Souhlasí a pověřuje starostku obce k podpisu Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti.  

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Usnesením č. 39/24 bylo schváleno podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene - 

služebnosti č. IV-12-0022332. 

 

d) Žádost o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-0021397/VB001 

       Žádost o uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene č. IV-12-0021397/VB001, které 
předcházelo uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a Dohody o 

umístění stavby č. IV-12-0021397/VB001 ze dne 11.05.2023, podala společnost E-plus, spol. s. 

r. o., IČ 45353182, se sídlem Pila 131, 360 01 Karlovy Vary, která zastupuje investora stavby 
společnost ČEZ Distribuce, a.s. Jedná se o připojení parcely č. 2292/1 (vlastník obec Stříbrná) k 
sloupu č. 336 (na parcele č. 1184/14 – vlastník ), kde byl proveden kabelový svod 
a osazena nová rozpojovací skříň SP100. Z této rozpojovací skříně vede dále zemní kabel k 
hranici parcely č. 2292/1 (vlastník obec Stříbrná), kde též byla zřízena nová kabelová skříň.  

Paní místostarostka navrhla podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-

12-0021397/VB001 a podpisem smlouvy navrhla pověřit paní starostku Janu Kortusovou. 

            Usnesení č. 40/24  

Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s podepsáním Smlouvy o zřízení věcného břemene č.        
IV-12-0021397/VB001 pro společnost E-plus, spol. s r.o., IČ 45353182, se sídlem Pila 131, 360 
01 Karlovy Vary, která zastupuje investora stavby společnost ČEZ Distribuce, a.s. Jedná se o 
připojení parcely č. 2292/1 (vlastník obec Stříbrná) k sloupu č. 336 (na parcele č. 1184/14 – 

vlastník ), kde je proveden kabelový svod a osazena nová rozpojovací skříň SP100. 
Z této rozpojovací skříně vede dále zemní kabel k hranici parcely č. 2292/1 (vlastník obec 
Stříbrná), kde též je zřízena nová kabelová skříň.  
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Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

Usnesením č. 40/24 bylo schváleno podepsání Smlouvy o zřízení věcného břemene - 

služebnosti č. IV-12-0021397/VB001. 

     

6. Ostatní 
 

a) Oprava místní komunikace 

 

Na žádost několika občanů v horní Stříbrné (v místě, kde se v současné době prodlužuje 
vodovodní a kanalizační řad) poptala paní starostka opravu komunikace p. č. 2292/2. 
S firmou, která po stavbě bude na komunikaci pokládat nový povrch, paní starostka 
komunikaci prošla. Jedná se o cca 800 m2, kdy přední část cca 300 m2 byla místním občanem 
opravena na vlastní náklady (jedná se o podloží bez finálního povrchu), zbylá část 
komunikace je ve špatném stavu. Paní starostka obdržela dvě cenové nabídky na opravu této 
komunikace. 

První nabídka (Varianta V1) je na opravu prvních 300 m2. Tím, že tato část komunikace má 
sdružený podklad, proběhla by jen úprava podkladu, výšková úprava svodnic a pokládala by 
se živice (asfalt). Cena za tuto opravu je 90 000,- Kč bez DPH. 
Druhá cenová nabídka (Varianta V2) je na opravu cca 510 m2 (od nemovitosti e. č. 687). Na 
této části by byla oprava složitější, protože nemá žádný podklad. Bylo by tedy potřeba 
komunikaci odkopat a připravit celý podklad nově. Cena za tuto část je v cenové nabídce za 

1 195 420,- Kč. Bohužel tato komunikace ale nevede dle mapy po pozemku obce, ale je 
vyježděna po cizích pozemcích. Vyřízení a dořešení převodu pozemků od soukromých 
vlastníků bude nějakou dobu trvat. Není tedy možné, ať už z důvodu vysoké ceny, kterou 
nemáme v rozpočtu, tak i z důvodu oprav na cizích pozemcích, tuto část komunikace opravit. 
 

Starostka obce Jana Kortusová navrhla využít při pokládce živice po stavbě prodloužení 
vodovodního a kanalizačního řadu společností Recys-Mach, s.r.o., možnost cenové nabídky 
na opravu komunikace. Tím prodloužit a položit živici (asfalt) na následných 300 m2 

komunikace. 

 

Usnesení č. 41/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo dvě cenové nabídky na opravu místní komunikace p. č. 
2292/2 v k. ú. Stříbrná a souhlasí s opravou komunikace dle cenové nabídky varianty V1, a 

to prodloužit položení živice směrem k nemovitosti ev. č. 687 za cenu 90 000,- Kč bez DPH. 
 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

 

Oprava 300 m2 komunikace p. č. 2292/2 v k. ú. Stříbrná za cenu 90 000,- Kč bez DPH 
byla schválena usnesením č. 41/24. 

 

Příloha 2 
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b) Prodloužení kanalizace část II. a III. 
 

Je hotová projektová dokumentace a stavební povolení na prodloužení kanalizačního řadu 
v části obce „Pod poštou“ a v „Americe“. 
Z finančních důvodů (rozpočet cca 14 milionů) nelze obě akce dělat současně. Je tedy 

potřeba naplánovat spolu se společností Sokolovská vodárenská s.r.o. termíny realizace. 

Paní starostka se domluvila s panem  ze Sokolovské vodárenské s.r.o. na možném 

zahájení stavby. V roce 2025 by se nejprve připravila administrativní část (žádost o dotaci, 
výběrové řízení) a v roce 2026 by se pak stavba mohla realizovat. Následně by i druhá část 
byla rozdělena na rok 2027 a 2028. 
Obyvatelé dotčených nemovitostí budou postupně dostávat zpracovanou projektovou 

dokumentaci jejich přípojek a zároveň budou informováni, kdy mohou počítat s připojením 
na kanalizační řad. 
V části obce „Pod poštou“ je 13 nemovitostí, z toho 8 nemovitostí s trvale žijícími obyvateli. 
V části „Amerika“ je 14 nemovitostí, z toho pouze ve 3 žijí obyvatelé trvale. 

Paní starostka navrhla odsouhlasit pořadí staveb a data jejich započetí.  
 

Usnesení č. 42/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a souhlasí s výstavbou prodloužení kanalizačního řadu 
v části obce „Pod poštou“ v letech 2025 a 2026 a s výstavbou prodloužení kanalizačního 
řadu v části obce „Amerika“ v letech 2027 a 2028. 

 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

 

Pořadí a data započetí staveb II. A III. části kanalizačního řadu byla schválena 
usnesením č. 42/24. 

 

 

c) Pomoc oblastem zasaženým povodněmi 
 

Z důvodu ničivých záplav na území České republiky navrhla paní starostka uvolnit částku 
50 000,- Kč z rozpočtu obce Stříbrná na pomoc obyvatelům zasažených oblastí. Konkrétní 
forma bude stanovena dle zjištění aktuálních potřeb v postižených oblastech. 
 

Usnesení č. 43/24 

 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uvolnění částky 50 000,- Kč z rozpočtu obce 
Stříbrná na pomoc oblastem České republiky zasaženým ničivými povodněmi.  

 

Výsledek hlasování:      Pro: 7             Proti: 0             Zdrželi se: 0 

 

Uvolnění částky 50 000,- Kč z rozpočtu obce Stříbrná na pomoc oblastem zasaženým 
povodněmi bylo schváleno usnesením č. 43/24. 
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7. Diskuse 

 

 Pan si stěžoval, že mu několikrát do roka tečou přes zahradu zapáchající splašky a že 
netuší, kdo je vypouští. Paní zastupitelka Mgr. Andrea Krýzlová osloví vodoprávní úřad 
v Kraslicích, aby vyzvali majitele okolních nemovitostí k doložení smluv s VOSS nebo dokladů 
o vývozu septiků. 

 Paní zajímalo, kolik bude stát dočasné řešení vleku. Byla informována, že 
předpokládaná cena je 150 000,- Kč na 10 let. 

 Pan upozornil na to, že občané Stříbrné hází do všech kontejnerů (jak u dílen, tak na 
tříděný odpad) velkoobjemový odpad a tím kontejnery zbytečně zaplňují, a musí se tak častěji 
vyvážet. Vyzval zastupitelstvo, aby zvážilo zveřejnění upozornění ve Zpravodaji obce Stříbrná 
nebo osazení cedulí s upozorněním, aby občané vhazovali menší části odpadu. Paní starostka mu 
řekla, že ve Zpravodaji upozornění již bylo několikrát zveřejněno. 

 Dále se zeptal, co se bude dít s Márty. Paní starostka ho informovala, že podklady k Márty a 
Jitřence jsou již na stavebním úřadě v Kraslicích, ale pan projektant ještě nedoložil všechny 
doklady k vydání stavebního povolení. Peníze jsou uvolněné, čeká se na stavební povolení, aby 
mohly započít vnitřní práce v Márty. 
 

 

8. Závěr 

 

Na závěr paní starostka poděkovala všem přítomným zastupitelům a hostům za účast a ukončila 16. 
zasedání Zastupitelstva obce Stříbrná v 18:55 hod.  

 

 

 

 

Místostarostka obce                                                                                            Starostka obce 

Bc. Kateřina Secká                     Jana Kortusová 

 

 

 

                                                                      Ověřovatelé: 
                                                             Ing. Stanislav Pohanka 

                                                                        Jiří Papež 

 

 

 

 

Zapisovatelka: Hana Marešová 

Datum zhotovení zápisu: 19.09.2024 

 


